
 
Innstilling fra valgkomiteen før årsmøte, primo 2025: 
 
Valgkomiteen 2024-2025 har bestått av: 
-Lene Døhlen Jacobsen 
-Terje Herting 
-Yngve Midtfjell 
 
Valgkamiteen har ikke hatt noen møter, men undertegnede har snakket med Terje Herting,  
Olof Gøtestam og aktuelle kandidater i løpet av høsten. 
 
I det sittende styret er alle på valg. 
Tommy Døhlen Jacobsen og Jonas Jensen har gitt beskjed at de ikke tar et år til. 
 
Terje Herting har sagt seg villig til å bli medlem av styret.  Foreslås valgt inn for 2 år. 
 
Per Arne Aspholt (97192720),    per.arne.aspholt@icloud.com),  pappa til Andreas, 
har også sagt seg villig til å bli med i styret.  Foreslås valgt inn for 2 år. 
 
Valgkomiteens innstilling til nytt styre blir da: 
 
Navn:    Evt. oppgaveområde:    På valg: 
Olof Gøtestam   Styreleder     på valg 
Håvard Sataøen         på valg 
Leif Thorbjørn Jensen  Kasserer, regnskap    på valg 
Terje Herting         om 2. år 
Per Arne Aspholt        om 2. år 
 
Ingen nestleder er foreslått av valgkomiteen. 
Foreslår at dere tar den diskusjonen internt, hvis nødvendig. 
 
Vedr. kontrollkomite for godkjenning av regnskap, så har Espen Bråthen og Jonas Jensen sagt seg 
villig til å gjøre det.  Jonas har vært med i styret siste år, men er på utgående, så det er vel greit. 
 
Jevnaker Idrettsråd: Vi har en representant i Jevnaker Idrettsråd.   

Det er har vært Yngve Midtfjell det siste året.  Det er 4-5 møter i året. 
   Yngve ber om å bli fritatt fra dette framover. 
 
Jevnaker, 7.1.25, Yngve Midtfjell 
 
Kopi:   Lene Døhlen Jacobsen 
   Terje Herting 
   Espen Bråthen 
   Jonas Jensen 
   Olof Gøtestam 
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